
 

 

Styrelsemöte Datum 2021-09-16 

 

 

Styrelsemöte 

 

Datum    2021-09-16 

 

Plats    Sportvägen 14 

 

Deltagare    Pelle Österholm 

Kjell Erixon 

Margaretha Erixon Ledin 

Stig Wiberg 

Kurt Gjerswold 

Martin Viklund 

Ingela Hägglund 

 

§ 1.    Mötets öppnande 

Pelle hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2.    Dagordning 

    Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3    Val av sekreterare 

    Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4    Val av justeringsman 

Till att justera protokollet utsågs Martin Viklund 

 



§ 5    Föregående protokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes 

 

§ 6    Webbsidan 

Inget i förslagslådan 

Antal besökande på hemsidan från start till nu är 212 657. 

Antal besökande sedan senaste mötet är 28 619. 

Amadeu får i uppdrag att lägga ut årsmötet på Facebook och länka till vår hemsida när kallelsen är 
klar. 

Stig får i uppdrag att lägga ut kallelsen till årsmötet på vår hemsida och uppmuntra alla att komma till 
mötet och möjlighet att påverka, samt lite marknadsföring för föreningen 

 

 

§ 7    Vad och hur 

Pelle får i uppdrag att göra en ny skrivelse till Samhällsnämnden angående förråd, vindskydd och en 
eventuell andra boulebana och även adressera till någon eller några tjänstemän inom 
samhällsförvaltningen 

Detta eftersom vi ej fått något svar från Knapp Britta Thyr (MP) 

Kvarstår sedan tidigare möten 

Styrelsen fick även i uppdrag att ta kontakt med kommunen angående att Godstjärn (Gotta) håller på 
att växa igen och vad som i övrigt planeras runt Godstjärn. 

Per Österholm fick uppdraget och även att adressera till någon eller några tjänstemän inom 
samhällsförvaltningen. 

Detta beroende på att vi ej fått något svar från ordföranden i Samhällsnämnden (Knapp Britta Thyr. 

Kvarstår sedan tidigare möten 

 

§ 8    Årsmötet 

Vi beslutade att genomföra ett årsmöte under oktober månad med möjliga datum 20 eller 27. 
Margaretha bokar samlingslokalen på Bondsjö IP. 

Pelle fixar kallelse och föredragshållare från Härnösands kommun med tema ”Medborgarförslag” 

Hur hanteras dessa, vilka går igenom och hur följs dessa upp senare. 

 

Om inte detta fungerar så skall vi kontakta Örjan Leek för att visa bilder och berätta lite historik om 
dessa med tema ”Bondsjö” 



Ingela fixar fika om möjligt med de som utförde uppdraget senast en klass från Bondsjöskolan. 

Föreningen bjuder på fikat. 

Presentkort växtlotteri köps in av kassören. Stig tar fram förslag till Ordförande för årsmötet. 

Kallelse delas ut av Stig och Kjell 

 

§ 9    Övriga frågor 

En fråga hur vi skall hantera gammal dokumentation för föreningen togs upp och det beslutades att 
vi skall lämna utsorterade dokument till föreningsarkivet. Sorteringen som skall utföras enligt tidigare 
av ordföranden, kassören och sekreteraren diskuterades. Pelle Österholm ville ersättas då han ej 
längre bor i Härnösand. Förslag var att höra om Lennart von Post kunde ersätta honom i den rollen. 

 

§ 10    Valberedningen 

    Stig gick igenom läget för valberedningen och fick lite hemläxa pga. att några i styrelsen vill avgå, 
bland annat ordföranden, vice ordföranden och kassören. 

 

§ 11    Avslutning 

Pelle tackar och avslutar mötet. 

Under mötet åtnjöt vi kaffe och fikabröd som föreningen bjöd på. 

 

Nästa möte blir årsmötet 

 

Per Österholm 

Ordförande 

 

Vid protokollet 

 

Kjell Erixon 

 

Justerare 

Martin Viklund 

 

 



 

 

Styrelsemöte 2020-03-16 

 

 

 

Styrelsemöte 

 

Datum    2020-03-16 

 

Plats    Sportvägen 14 

 

Deltagare  Pelle Österholm 

                   Kjell Erixon 

                   Margaretha Erixon Ledin 

                   Lennart von Post 

                   Stig Wiberg 

                   Kurt Gjerswold 

                   Martin Viklund 

 

§ 1.  Mötets öppnande 

        Pelle hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2. Dagordning 

       Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3  Val av sekreterare 

       Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4  Val av justeringsman 

       Till att justera protokollet utsågs Kurt Gjerswold 



 

§ 5  Föregående protokoll 

       Föregående mötesprotokoll godkändes 

 

§ 6  Webbsidan 

      Nytt i förslagslådan 

      Det har kommit ett inlägg skrivet av CyklistBarnvagnRullator, 

 

      den 13 december 2019 om ”Gångväg med belysning från Hässjevägens    

 

       vändplan upp till elljusspåret.” 

 

      Styrelsen diskuterade detta och konstaterade att det är privatmark, så 

 

      markägaren har avgörandet. Vi undersöker vad som går att göra. 

 

      Lennart von Post tar kontakt med markägaren samt representant för 

 

      kommunen för att diskutera vilka möjligheter som finns. 

 

 

    Antal besökande på hemsidan från start till nu är 183 966. 

    Antal besökande sedan senaste mötet är 1 704. 

    Justering av hemsidan utförd på länken ”styrelsemedlemmar”. 

 

    Amadeu har ej levererat underlag till Stig från de reparationer som är utförda i 

 

    området, (se föregående protokoll) 

 

 

§ 7 Håll Bondsjö rent 



    Ingen aktivitet. 

 

§ 8  Vad och hur 

 

       Pelle har upprättat en ny skrivelse till Samhällsnämnden angående förråd,   

 

       vindskydd och en eventuell andra boulebana. 

 

        Se bifogat dokument 

 

§ 9  Frågor från årsmötet 

 

       Styrelsen fick även i uppdrag att ta kontakt med kommunen angående att  

 

       Godstjärn (Gotta) håller på att växa igen. 

 

       Per Österholm har utformat en skrivelse i detta ärende till Samhällsnämnden. 

       Se bifogat dokument 

 

§ 10 Årsmötet 

 

       Vi beslutade att senarelägga årsmötet pga. Coronaviruset och dess  

 

       spridningsrisk. Detta skall annonseras i Tidningen Ångermanland under  

 

       föreningsnytt i slutet av april. 

 

§ 11 Övriga frågor 

 

       Sorteringen av äldre dokument (till föreningsarkivet) skjuts upp till hösten 

 



       pga. Coronaviruset. 

 

 

§ 12 Avslutning 

     Pelle tackar och avslutar mötet. 

     Under mötet åtnjöt vi kaffe och fikabröd som föreningen bjöd på. 

 

     Per Österholm 

     Ordförande 

 

     Vid protokollet 

     Kjell Erixon 

 

    Justerare 

    Kurt Gjerswold 

 

 

 

 

 

Datum 2020-02-10 

 

 

 

Styrelsemöte 

 

Datum    2020-02-10 

 

Plats    Sportvägen 14 

 

Deltagare    Pelle Österholm 



                   Kjell Erixon 

                   Margaretha Erixon Ledin 

                   Lennart von Post 

                   Stig Wiberg 

                   Amadeu Holmberg 

                   Martin Viklund 

 

§ 1.    Mötets öppnande 

         Pelle hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2.    Dagordning 

          Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3    Val av sekreterare 

         Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4    Val av justeringsman 

        Till att justera protokollet utsågs Amadeu Holmberg 

 

§ 5    Föregående protokoll 

         Föregående mötesprotokoll godkändes 

 

§ 6    Webbsidan 

         Inget i förslagslådan 

 

         Antal besökande på hemsidan från start till nu är 

 

         182262. 

 

         Antal besökande sedan senaste mötet är 3 172. 

 



         Justering av hemsidan med att styrelsen gäller för året  

 

         2019-2020. 

 

         Telefonlistan justeras. Uppdaterad telefonlista  

 

         distribueras till styrelsen efter uppdatering 

 

         Amadeu har underlag från de reparationer som är  

 

         utförda i området men i ett format som var svårt att 

 

         hantera. Materialet skall tas ut på USB minne och 

 

         levereras till Stig. 

 

 

§ 7    Håll Bondsjö rent 

        Ingen aktivitet. 

 

        Uppmana alla som är ute och rör på sig i området att  

 

        även plockar upp det skräp man passerar och försöka 

 

        hålla Bondsjö rent och snyggt. 

 

        All städ aktivitet är naturligtvis frivillig men uppskattas  

 

        av alla boende på området. 

 

 



§ 8    Vad och hur 

 

        Pelle får i uppdrag att göra en ny skrivelse till  

 

        Samhällsnämnden angående förråd, vindskydd och en 

 

        eventuell andra boulebana. 

 

        Detta eftersom vi ej fått något svar från Knapp Britta 

 

        Thyr (MP) 

 

        Kvarstår sedan förra mötet 

 

§ 9    Frågor från årsmötet 

 

        Styrelsen fick även i uppdrag att ta kontakt med 

 

        kommunen angående att Godstjärn (Gotta) håller på att 

 

        växa igen. 

 

        Per Österholm fick uppdraget att utforma en skrivelse i  

 

        detta ärende till Samhällsnämnden. 

 

        Detta beroende på att vi ej fått något svar från  

 

        ordföranden i Samhällsnämnden (Knapp Britta Thyr) på  

 

        vår fråga vad de har för planer för Godstjärn. 



 

        Kvarstår sedan förra mötet 

 

 

§ 10    Årsmötet 

 

          Vi beslutade att vid nästa styrelsemöte fastställa datum 

 

          för årsmötet. 

 

          Vi skulle även tänka igenom och ha förslag till  

 

          tema/föredragshållare vid årsmötet. (Eventuellt Polisen  

 

          om ny teknik och vad man skall tänka på, historik och  

 

          bilder från Bondsjö presenterat av Örjan Leek eller  

 

          andra idéer)   

 

 

 

§ 11    Övriga frågor 

          Bläck till skrivaren är inköpt sedan senaste mötet. 

 

          En fråga hur vi skall hantera gammal dokumentation för  

 

          föreningen togs upp och det beslutades att vi skall 

 

          lämna utsorterade dokument till föreningsarkivet. 

 



          Sorteringen utföres av Ordförande, kassör och 

 

          sekreterare. 

 

 

§ 12    Avslutning 

          Pelle tackar och avslutar mötet. 

 

          Under mötet åtnjöt vi kaffe och fikabröd som 

 

          föreningen bjöd på. 

 

 

Nästkommande styrelsemöte blir måndagen den 16 mars 2020. 

Tid: 18.30 

Plats: Sportvägen 14 

 

Per Österholm 

Ordförande 

 

Vid protokollet 

Kjell Erixon 

 

Justerare 

Amadeu Holmberg 

 

 

 

 

Styrelsemöte 2019-11-25 

 



 

 

Styrelsemöte 

 

Datum    2019-11-25 

 

Plats    Sportvägen 14 

 

Deltagare    Pelle Österholm 

                 Kjell Erixon 

                 Margaretha Erixon Ledin 

                 Ingela Hägglund 

                 Stig Wiberg 

                 Amadeu Holmberg 

 

§ 1. Mötets öppnande 

      Pelle hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2. Dagordning 

     Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3 Val av sekreterare 

     Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4 Val av justeringsman 

     Till att justera protokollet utsågs Amadeu Holmberg 

 

§ 5 Föregående protokoll 

    Föregående mötesprotokoll godkändes 

 

§ 6 Webbsidan 



     Inget i förslagslådan 

    Antal besökande på hemsidan från start till nu är 179 090. 

    Antal besökande sedan senaste mötet är 11 175. 

 

    Justering av hemsidan med rätt uppgifter om styrelsen och telefonlistan 

 

    justeras. I övrigt efterlyste Stig nytt material för hemsidan. 

 

    Amadeu lovade att bidra med underlag från de reparationer som är utförda i   

 

    området. 

 

 

§ 7 Håll Bondsjö rent 

     Ingen aktivitet. 

 

§ 8 Vad och hur 

 

     Pelle får i uppdrag att göra en ny skrivelse till Samhällsnämnden angående  

 

     förråd, vindskydd och en eventuell andra boulebana. 

 

     Detta eftersom vi ej fått något svar från Knapp Britta Thyr (MP) 

 

§ 9 Frågor från årsmötet 

 

    Styrelsen fick även i uppdrag att ta kontakt med kommunen angående att  

 

    Godstjärn (Gotta) håller på att växa igen. 

 

    Per Österholm fick uppdraget att utforma en skrivelse i detta ärende till  



 

    Samhällsnämnden. 

 

    Detta beroende på att vi ej fått något svar från ordföranden i  

 

    Samhällsnämnden (Knapp Britta Thyr) på vår fråga vad de har för planer för 

 

    Godstjärn. 

 

 

§ 10 Övriga frågor 

      Inga övriga frågor 

 

      Sekreteraren anmälde behov att inköpa bläck till skrivaren för de dokument 

 

      som sekreteraren och kassören hanterar, det var okej för styrelsen. 

 

 

§ 11 Avslutning 

      Pelle tackar och avslutar mötet. 

      Under mötet åtnjöt vi kaffe och fikabröd som Kjell och Maggan bjöd på. 

 

Nästkommande styrelsemöte blir måndagen den 10 februari 2020. 

Tid: 18.30 

Plats: Sportvägen 14 

 

Per Österholm 

 

Ordförande 

 

Vid protokollet 



Kjell Erixon 

 

Justerare 

Amadeu Holmberg 

 

 

 

 

 

Styrelsemöte 2019-06-26 

 

 

 

Styrelsemöte 

 

Datum    2019-06-26 

 

Plats    Sportvägen 14 

 

Deltagare Pelle Österholm 

                Kjell Erixon 

                Margaretha Erixon Ledin 

                Ingela Hägglund 

                Stig Wiberg 

                Kurt Gjerswold 

                Amadeu Holmberg 

 

§ 1. Mötets öppnande 

      Pelle hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2. Dagordning 



      Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3 Val av sekreterare 

      Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4 Val av justeringsman 

     Till att justera protokollet utsågs Ingela Hägglund 

 

§ 5 Föregående protokoll 

     Föregående mötesprotokoll godkändes 

 

§ 6 Konstituering 

     Ordförande:        Per Österholm 

     Vice ordförande: Kurt Gjerswold 

    Kassör                 Margaretha Erixon Ledin 

    Sekreterare         Kjell Erixon 

    Styrelseledamot   Martin Viklund 

    Styrelseledamot   Lennart von Post 

 

§ 7 Webbsidan 

    Inget i förslagslådan 

    Antal besökande på hemsidan från start till nu är 167 915 

    Antal besökande sedan senaste mötet är 3461. 

 

    Protokoll från årsmötet, senaste styrelseprotokollet samt   

 

    invånardialogen som skedde på årsmötet är utlagt på   

 

    webbsidan. 

 

 



§ 8 Håll Bondsjö rent 

 

     Städdag beslutades vid årsmötet att genomföras den 25 maj 

 

     klockan 10:00. 

 

     Den enda som kom var Stig Wiberg. Dålig anslutning. Möjlig 

 

     orsak trist väder. 

 

    Heder åt Stig som trotsade vädret och var på plats. 

 

§ 9 Vad och hur 

 

     Pelle tar förnyad kontakt och efterlyser svar på vår 

 

     skrivelse, Se föregående protokoll. Den som nu är 

 

     ordförande i Samhällsnämnden är Knapp Britta Thyr (MP) 

 

     hennes mejladress är britta.thyr@harnosand.se 

 

 

§ 10 Frågor från årsmötet 

 

      Styrelsen fick i uppdrag att ta beslut om föreningen ska 

 

      agera som stödförening åt Technichus genom att lösa ett 

 

      eller flera medlemskort á 100 kr.   Styrelsen diskuterade 

 



     förslaget och beslutade att inte köpa medlemskort i  

 

     föreningen, men uppmanar medlemmarna att gå med i 

 

     Technichus.   Uppmaningen läggs ut på hemsidan. Styrelsen 

 

     fick även i uppdrag att ta kontakt med kommunen med att   

 

     ”Gotta”, Godstjärn håller på att växa igen. Styrelsen 

 

     utformar en skrivelse till Samhällsnämden som hanterar 

 

     miljöfrågor. Per Österholm fick uppdraget att skicka en 

 

     fråga till Samhällsnämndens ordförande Knapp Britta Thyr 

 

     vad kommunen har för planer på hur man hanterar att 

 

      Godstjärn håller på att växa igen 

 

§ 11 Övriga frågor 

      Inga övriga frågor 

 

§ 12 Avslutning 

       Per tackar och avslutar mötet. 

       Under mötet åtnjöt vi kaffe och fikabröd 

 

       Nästkommande styrelsemöte blir någon gång under hösten. 

       Datum kommer via  mejl till styrelseledamöterna. 

 

       Per Österholm 



       Ordförande 

 

       Vid protokollet 

       Kjell Erixon 

 

       Justerare 

       Ingela Hägglund 

 

 

 

 

 

Styrelsemöte 2019-04-10 

 

 

 

Styrelsemöte 

 

Datum    2019-04-10 

 

Plats       Sportvägen 14 

 

Deltagare Pelle Österholm 

               Kjell Erixon 

               Margaretha Erixon Ledin 

               Martin Viklund 

               Ingela Hägglund 

               Stig Wiberg 

               Kurt Gjerswold 

               Lennart von Post 

 



 

§ 1. Mötets öppnande 

      Pelle hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2. Dagordning 

      Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3  Val av sekreterare 

      Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4  Val av justeringsman 

     Till att justera protokollet utsågs Lennart von Post 

 

 

§ 5  Föregående protokoll 

     Föregående mötesprotokoll godkändes 

 

§ 6  Webbsidan 

     Inget i förslagslådan 

     Antal besökande på hemsidan från start till nu är 167 915 

     Antal besökande sedan senaste mötet är 636. 

 

     Kallelse för årsmötet med tid och plats läggs in på 

 

     hemsidan första sidan 

 

     Stig fixar detta. 

 

§ 8  Håll Bondsjö rent 

 

     Stig har varit i kontakt med skolan och de skulle diskutera 



 

     och återkomma om vi skulle ha skilda datum för årets 

 

     aktivitet eller om vi skall ha en gemensam aktivitet. Stig  

 

     tar förnyad kontakt och ber om besked, om möjligt före 

 

     nästa styrelsemöte, dock senast i slutet av april. 

 

     Amadeu har kontaktat resursgruppen angående ved och 

 

     städning vid vindskyddet intill Bondsjöbacken men vi har ej 

 

    fått någon respons. 

 

     Förslag om städdag 25 maj klockan 10:00 som presenteras 

 

     vid årsmötet 

 

 

§ 9  Vad och hur 

 

     Pelle tar förnyad kontakt och efterlyser svar på vår 

 

     skrivelse se föregående protokoll. 

 

 

§ 10 Årsmötet 

 

      Årsmötet beslutades att hållas den 15 maj. Tid för årsmötet 

 



      bestämdes till 18:30. 

 

     Maggan har bokat samlingslokalen på Bondsjö IP. 

     Maggan kollar om det finns projektorduk i samlingslokalen. 

     Kjell ordnar med sladdvinda till årsmötet 

 

     Som ordförande för årsmötet har Sven-Erik Blom tackat ja. 

 

     Växtlotteri ordnas till årsmötet och presentkort inhandlas på 

 

     Wedins handelsträdgård till ett värde av 3 000 kr. 

 

     Tre blommor ska införskaffas till årsmötet. 

 

     Föredragshållare blir tillväxtchef Uno Jonsson som skall 

 

     prata om vad som händer på Bondsjö och i kommunen. 

 

     För fikat vid årsmötet har vi redan klart med BIK och ett 

 

     tjejlag skall ordna med fikat. 

 

     Föreningen bjuder på fikat vid årsmötet. 

 

 

     Per ordnar med layout för kallelsen till årsmötet som sedan 

 

     trycks upp av Hemströms tryckeri (500 stycken) 

 

     Kjell och Stig delar ut kallelsen senast den 5 maj 

 



 

§ 11 Övriga frågor 

     Inga övriga frågor 

 

§ 12 Avslutning 

     Per tackar och avslutar mötet. 

     Under mötet åtnjöt vi kaffe och fikabröd 

 

     Nästkommande möte är den: 

     Årsmötet 15 maj 2019 

     Plats: Samlingslokalen på Bondsjö IP         

 

     Per Österholm 

     Ordförande 

 

     Vid protokollet 

     Kjell Erixon 

 

     Justerare 

     Lennart von Post 

 

 

 

 

Styrelsemöte 2019-3-20 

 

 

 

Styrelsemöte 

Datum    2019-03-20 

Plats    Sportvägen 14 



 

Deltagare  Pelle Österholm 

                Kjell Erixon 

                Margaretha Erixon Ledin 

                Martin Viklund 

                Ingela Hägglund 

                Stig Wiberg 

 

§ 1.  Mötets öppnande 

      Pelle hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2.  Dagordning 

       Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3  Val av sekreterare 

      Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4  Val av justeringsman 

      Till att justera protokollet utsågs Martin Viklund 

 

§ 5  Föregående protokoll 

      Föregående mötesprotokoll godkändes 

 

§ 6  Webbsidan 

     Inget i förslagslådan 

     Antal besökande på hemsidan från start till nu är 167 279 

     Antal besökande sedan senaste mötet är 536. 

 

§ 8  Håll Bondsjö rent 

 

     Stig har varit i kontakt med skolan och de skulle diskutera 



 

     och återkomma om vi skulle ha skilda datum för årets 

 

    aktivitet eller om vi skall ha en gemensam aktivitet. Stig tar 

 

    förnyad kontakt och ber om besked, om möjligt före nästa 

 

    styrelsemöte, dock senast i slutet av april. 

 

    Amadeu har kontaktat resursgruppen angående ved och  

 

    städning vid vindskyddet intill Bondsjöbacken men vi har ej 

 

    fått någon respons. 

 

 

§ 9 Vad och hur 

 

    Pelle tar förnyad kontakt och efterlyser svar på vår skrivelse 

 

    se föregående protokoll. 

 

 

§ 10 Årsmötet 

 

     Årsmötet beslutades att hållas den 15 maj Tid för årsmötet 

 

     bestämdes till 18:30. 

 

     Maggan bokar samlingslokalen på Bondsjö IP. 

 



 

     Som ordförande för årsmötet föreslås Sven-Erik Blom. Stig 

 

     tar kontakt med honom och ser om han kan ställa upp. 

 

     Växtlotteri ordnas till årsmötet och presentkort inhandlas på 

 

     Wedins handelsträdgård till ett värde av 3 000 kr. 

 

     Tre blommor ska införskaffas till årsmötet. 

 

     Som föredragshållare föreslås i första hand tillväxtchef Uno 

 

     Jonsson som skall prata om vad som händer på Bondsjö och 

 

     i kommunen. I andra hand föreslås Örjan Leek att visa bilder 

 

     om i första hand Bondsjö om han har material för det. 

     För fikat vid årsmötet har vi redan klart med BIK och ett 

 

     tjejlag skall ordna med fikat. 

 

     Föreningen bjuder på fikat vid årsmötet. 

 

§ 11 Övriga frågor 

     Inga övriga frågor 

 

§ 12 Avslutning 

     Per tackar och avslutar mötet. 

     Under mötet åtnjöt vi kaffe och fikabröd 

 



    Nästkommande möte är den: 

    10 april 2019 klockan 18:30 

    Plats: Sportvägen 14         

 

    Per Österholm 

    Ordförande 

 

    Vid protokollet 

    Kjell Erixon 

 

    Justerare 

    Martin Viklund 

 

 

 

 

 

Styrelsemöte 2019-02-27 

 

 

 

Styrelsemöte 

Datum    2019-02-27 

Plats    Sportvägen 14 

 

Deltagare 

Per Österholm 

Kjell Erixon 

Kurt Gjerswold 

Margaretha Erixon Ledin 

Martin Viklund 



Ingela Hägglund 

Amadeu Holmberg 

Stig Wiberg 

 

§ 1.    Mötets öppnande 

Per hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2. Dagordning 

     Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3  Val av sekreterare 

     Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4  Val av justeringsman 

     Till att justera protokollet utsågs Amadeu Holmberg 

 

§ 5  Föregående protokoll 

     Föregående mötesprotokoll godkändes 

 

§ 6  Konstituering 

     Vice ordförande  Kurt Gjerswold 

     Kassör           Margaretha Erixon Ledin 

     Sekreterare      Kjell Erixon 

     

§ 7  Webbsidan 

     Uppdatering av styrelsen läggs ut 

     Beslut att protokoll äldre än ett år tas bort från hemsidan. 

 

     Uppdatera hemsidan med länk till Amadeus facebookssida 

 

     på internet 



 

     om det är möjligt. 

 

     Amadeu tipsar om hemsidan från sin facebooksgrupp och 

 

    uppmanar att använda förslagslådan på hemsidan för att 

 

    komma med idéer och tips om ärenden som man tycker att 

 

    föreningen skall jobba med. 

 

    Antal besökande på hemsidan från start till nu är 166 743. 

 

§ 8  Sandlåda 

 

     Amadeu har byggt en sandlåda till gångstigen mellan G:a 

 

     Ådalsvägen och Solhöjden. 

 

 

 

 

 

§ 9  Håll Bondsjö rent 

 

      Förra året genomfördes en städkampanj efter årsmötet  

 

      men de delar som föreningen tänkte att vi skulle städa var 

 

      redan utfört av Bondsjöskolan. 

 



     Vi har tagit lärdom av det och skall koordinera aktiviteterna 

 

     om städning med Bondsjöskolan inför årets aktivitet som vi 

 

     tänker vara med på. 

 

     Amadeu kontaktar resursgruppen angående ved och städning 

 

     vid vindskyddet intill Bondsjöbacken. 

 

 

§ 10  Vad och hur 

 

      Pelle har varit i kontakt med Samhällsnämndens ordförande 

 

     förra året 

 

      - Sara Nylund - om statusen angående förråd, vindskydd 

 

     och en eventuell andra boulebana. 

 

      En skrivelse skickades till samhällsnämnden som vi ej fått 

 

      något svar på. 

 

      Pelle tar förnyad kontakt i ärendet samt efterlyser ett svar. 

 

§ 10  Årsmötet 

 

      Årsmötet föreslås att hållas den 15 maj och beslut tas på 

 



      nästa styrelsemöte 

 

      Tid för årsmötet bestämdes till 18:30. 

 

      Alla i styrelsen ska fundera på vilket tema/föredragshållare 

 

      vi skall ha på årsmötet. 

 

      För fikat vid årsmötet har vi redan klart med BIK och ett 

 

      tjejlag skall ordna med fikat. (samma som föregående år) 

 

 

§ 11  Övriga frågor 

      Inga övriga frågor 

 

§ 12  Avslutning 

      Per tackar och avslutar mötet. 

      Under mötet åtnjöt vi kaffe och fikabröd 

 

Nästkommande möten är den: 

20 mars 2019 klockan 18:30 

10 april 2019 klockan 18:30 

Plats: Sportvägen 14         

 

Per Österholm 

Ordförande 

 

Vid protokollet 

Kjell Erixon 

 



Justerare 

Amadeu Holmberg 

 

 

 

 

Styrelsemöte 2018-04-09 

 

 

 

Styrelsemöte 

 

Datum      2018-04-09 

Plats        Sportvägen 14 

Deltagare Per Österholm 

               Kjell Erixon 

               Kurt Gjerswold 

               Margaretha Erixon Ledin 

               Martin Viklund 

               Amadeu Holmberg 

               Stig Wiberg 

 

§ 1. Mötets öppnande 

      Per hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2. Dagordning 

      Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3  Val av sekreterare 

      Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 



§ 4  Val av justeringsman 

     Till att justera protokollet utsågs Margaretha Erixon Ledin 

 

§ 5  Föregående protokoll 

      Föregående mötesprotokoll godkändes 

 

§ 6  Vad och Hur 

      Pelle har varit i kontakt med Samhällsnämndens   

      ordförande  - Sara Nylund om statusen angående förråd, 

      vindskydd och en eventuell andra bana. 

      Ingen återkoppling så Pelle tar förnyad kontakt. 

 

§ 7  Webbsidan 

      Stig har ordnat med en länk på hemsidan till facebooks- 

      grupp om  Fastighetsägarföreningen. 

      Inför årsmötet skall sidan uppdateras med information om  

      årsmötet samt information om medlemsavgiften 

     och hur den skall betalas in. 

     

§ 8  Sandlåda 

      Pelle har varit i kontakt med Samhällsnämndens ordförande 

      - Sara Nylund om statusen angående sandlåda, 

      sopkärl och eventuell belysning till gångstigen mellan G:a  

      Ådalsvägen och Solhöjden. 

     Ingen återkoppling har skett. Vi beslutade att denna punkt  

     samt paragraf 6 skall Pelle återuppta dialogen med 

     Samhällsnämnden ordförande. 

    Om det ej blir någon respons så skall vi ta det vidare 

    skriftligen till Samhällsnämnden. 

 

 



 

§ 9 Håll Bondsjö rent 

     Hur vi kan komma med i kampanjen ”Håll Sverige rent” för 

    att kunna hålla Bondsjö rent och snyggt. 

    Stig har kontrollerat om det finns något material att beställa 

    på kommunens hemsida samt telefonnummer till 

    kontaktperson.Stig tar kontakt med kommunen. 

 

 

§ 10 Årsmötet 

      Årsmötet planeras till 8, 15 eller 16 maj beroende på vilken 

      dag som samlingslokalen på Bondsjö IP finns tillgänglig. 

     15 maj i första hand därefter 16 alternativt 8 maj 

     Maggan kollar med kommunen och bokar. 

     Tid för årsmötet bestämdes till 18:30. 

 

    Kurt kollar med Sven-Erik Blom om han kan vara ordförande 

    på årsmötet. 

    Angående fikat vid årsmötet ska vi kolla om Esteternas unga 

    förening kan sköta det precis som ifjol. 

    Inför årsmötet kollar Stig om någon från kommunen kan 

    komma och informera om kampanjen Håll Sverige rent. 

    Ett nytt möte skall hållas för att planera årsmötet. 

 

§ 11 Övriga frågor 

       Inga övriga frågor 

 

§ 12  Avslutning 

       Per tackar och avslutar mötet. 

       Under mötet drack vi kaffe och fikabröd 

 



Nästa möte 23 april 2018. 

 

Per Österholm 

Ordförande 

 

Vid protokollet 

Kjell Erixon 

 

Justerare 

Margaretha Erixon Ledin 

 

 

 

 

 

Styrelsemöte 2017-12-11 

 

 

 

Styrelsemöte 

 

Datum    2017-12-11 

 

Plats    Sportvägen 14 

 

Deltagare    Per Österholm 

Kjell Erixon 

Kurt Gjerswold 

Margaretha Erixon Ledin 

Martin Viklund 

Amadeu Holmberg 



Stig Wiberg 

 

§ 1.    Mötets öppnande 

         Per hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2.    Dagordning 

         Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3    Val av sekreterare 

        Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4    Val av justeringsman 

        Till att justera protokollet utsågs Kurt Gjerswold 

 

§ 5    Föregående protokoll 

        Årsmötesprotokollet godkändes 

 

§ 6    Vad och Hur 

        Pelle kollar med fritidschefen status för boulebanan förråd,vindskydd och 

        en eventuell andra bana. 

 

§ 7    Webbsidan 

        Stig undersöker om vi kan få in en länk på hemsidan till faceboksgrupp om 

         Fastighetsägarföreningen. 

    

§ 8    Sandlåda 

        Pelle kollar med fritidschefen om möjlighet till sandlåda, sopkärl och 

        eventuell belysning till gångstigen mellan G:a Ådalsvägen och Solhöjden. 

 

 

§ 9    Håll Bondsjö rent 



        Hur vi kan komma med i kampanjen ”Håll Sverige rent” för att kunna hålla  

        Bondsjö rent och snyggt. 

        Frågan tas upp på nästa möte. 

        Stig kontrollerar om det finns något material att få från rikskampanjen. 

 

§ 10    Övriga frågor 

          Inga övriga frågor 

 

§ 11    Avslutning 

          Per tackar och avslutar mötet. 

          Under mötet drack vi kaffe och lussebullar som Pelle fixat. 

          Mycket gott. 

 

 

Nästa möte 9 april 2018. 

 

Per Österholm 

Ordförande 

 

Vid protokollet 

Kjell Erixon 

 

Justerare 

Kurt Gjerswold 

 

 

 

 

 

 

 



Styrelsemöte 2016-09-20 

 

 

 

Styrelsemöte 

 

Datum    2016-09-20 

 

Plats    Sportvägen 14 

 

Deltagare  Per Österholm 

                Kjell Erixon 

                Stig Wiberg 

               Kurt Gjerswold 

               Margaretha Erixon Ledin 

 

§ 1.    Mötets öppnande 

          Per hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2.    Dagordning 

          Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3    Val av sekreterare 

         Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4    Val av justeringsman 

        Till att justera protokollet utsågs Kurt Gjerswold 

 

 

§ 5    Föregående protokoll 

        Föregående protokoll godkändes 



 

§ 6    Boulebanan 

        Om boulebanan blir klar i rimlig tid beslutades att vi skulle anordna ett 

        invigningsspel och avsluta vid samma tillfälle. 

 

§ 7    Övrigt 

        Stig fick i uppgift att kolla hur det gått i sommar för Sonja Ramström med 

        hennes kamp mot mördarsniglar. Under 2015 klippte hon med sekatör ihjäl 

        4500 stycken och målsättningen för 2016 är att öka detta till 5000stycken. 

       Vid nästa möte tas ett beslut hur vi skall uppmärksamma henne enligt 

        årsmötets önskemål att på något sätt uppmuntra hennes arbete. 

 

§ 8    Nästa möte 

        Bestäms senare 

 

§ 9    Avslutning 

        Per tackar och avslutar mötet samt bjuder på två räkbomber. 

        Mycket gott. 

 

Per Österholm 

Ordförande 

 

Vid protokollet 

Kjell Erixon 

 

 

Justerare 

Kurt Gjerswold 

 

 

 



Innan mötet träffades närvarande enligt styrelseprotokollet Lennart Westman från Svensk 
Markservice. 

Svensk Markservice har av Kommunen fått uppdraget att uppföra en boulebana. Om det visar sig att 
det finns utrymme för två banor är detta något styrelsen får diskutera med fritidschef Ulf Andersson. 

En bana är planerad att byggas intill längdspåret vid det staket som var uppsatt men som skall rivas 
bort. Storleken på banan blir 4 x 15 meter. 

 

OBS: Banan blev byggd 90 grader mot tänkt placering ner mot det ute gym som byggs. 

Det finns plats för en boulebana till enligt ursprunglig placering och denna fråga får tas med 
Kommunen. 

 

Det finns plats för en yta mellan boulebanan och gymmet där fikabord kan ställas upp och eventuellt 
vindskydd. 

 

Kommunen har ställt sig positiva till att vi ska få tillgång till ett nytt förråd. 

 

Per har en dialog med fritidschef Ulf Andersson om att komplettera den belysning som är uppsatt 
från enkla lyktor att bytas ut till dubbla. Han tar även dialogen om vindskydd, förråd och en andra 
bana.     

 

 

 

 

 

Styrelsemöte 2016-02-18 

 

 

 

Styrelsemöte 

 

Datum    2016-02-18 

 

Plats    Sportvägen 14 

 



Deltagare  Per Österholm 

               Kjell Erixon 

               Stig Wiberg 

               Kurt Gjerswold 

               Ingela Wagnborg 

               Martin Wiklund 

               Lennart von Post 

               Margaretha Erixon Ledin 

 

§ 1.    Mötets öppnande 

        Per hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2.    Dagordning 

        Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3    Val av sekreterare 

        Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4    Val av justeringsman 

        Till att justera protokollet utsågs Ingela Wagnborg 

 

§ 5    Föregående protokoll 

        Föregående protokoll godkändes 

 

§ 6    Visitkort för fastighetsägarföreningen 

        Styrelsen beslutade att Per köper 1000 st visitkort med text enligt tidigare 

        beslut. 

        Per har mandat att handla visitkort där det blir enklast att administrera. 

        Även en flyer skall tas fram som ett komplement till visitkortet. 

        Per tar fram ett förslag till flyer utifrån de diskussioner som förts i   

        referensgruppen 



        och som skall skickas ut till styrelsen för påseende. 

        När innehållet är godkänt av styrelsen skall de delas ut i samband med  

        årsmöteskallelsen. 

        Per kontaktar Alltid Marknadsbyrå som ordnar med tryck av flyers och 

        årsmötesinbjudan. 

 

§ 7    Vindskyddet 

        Efter diskussion beslutade en enhällig styrelse att erbjuda kommunen att ta 

        över både vindskydd  och grillplats med tanke på att den till största delen 

        används av andra än boende på Bondsjö. 

        En trolig fördelning är 80 procent övriga och 20 procent från Bondsjö och 

        därför borde det vara en kommunangelägenhet. 

        Kommunen tar över skötsel av grillplats med ved och vindskydd innevarande 

        säsong med hjälp av resursgruppen. Inför nästa säsong får vi utvärdera vad  

        den har för underhållsbehov framöver mm och se hur vi kan lösa det på 

        bästa sätt. 

        Om kommunen är beredd att överta skötsel och drift för vindskyddet,skall 

        Fastighetsägarföreningen överlämna vindskyddet till kommunen.Beslut i  

        detta ärende tas vid kommande årsmöte. 

 

§ 8    Boulebanan 

        Inför rivning av byggnaderna av gamla badet hade fastighetsägarna tillgång  

        till ett litet förråd cirka 2 m2 för boulegrejor. Det är grejer som vi kan ha 

        nytta av senare och de förvaras hemma hos Stig Wiberg. 

 

        Innan start av rivningen var några tappra entusiaster och skruvade isär de 

        sarger som fanns på befintliga boulebanor och dessa transporterades bort 

        och förvaras hemma på tomten hos Per Österholm. 

 

        Får vi tillgång till ett nytt förråd? 

        Var kan nya boulebanor anläggas? 



 

        Per gör en skrivelse till kommunen med dessa frågeställningar och adderar 

        ytterligare en fråga om vi kan nyttja den nu uppförda servicebyggnaden för 

        våra styrelsemöten och eventuellt även årsmöten. 

 

        Per kontaktar tillförordnad fritidschef Ulf Andersson och Fritidsstrateg 

        Emelie Isolehto Beijer för at informera och rådfråga vilka vi skall ommunicera 

        med i detta ärende. 

 

        Se kommunens svar 

        ”Angående bygge och ev plats för boulbanorna så får vi återkomma längre 

        fram när etapp 2 närmar sig sitt slut. Men vår intention är att det ska lösa 

        sig! Angående ett litet förrådsutrymme blir det samma svar, men varken jag 

        eller Ulf som är Tf Fritidschef tror att det ska vara något problem utan det 

        borde gå att lösa”. 

 

§ 9    Årsmöte 

        Som datum för årsmötet bestämdes preliminärt 12 maj 2016. 

        Per kontaktar kommunen och undersöker om vi kan ha årsmötet i den nya 

        kafeterian i servicebyggnaden på Bondsjöhöjdens IP. 

        Inför nästa möte uppmanas alla i styrelsen att komma med förslag till 

        aktivitet till årsmötet. 

 

§ 10    Övrigt 

        Inga övriga ärenden 

 

§ 11    Nästa möte 

        Senast mitten av april 

 

  

§ 12    Avslutning 



         Per tackar och avslutar mötet. 

 

        Tack Stig för god sockerkaka och Per för kakorna 

 

 

        Per Österholm 

        Ordförande 

 

        Vid protokollet 

        Kjell Erixon 

 

Justerare 

Ingela Wagnborg 

 

 

 

 

Styrelsemöte 2015-09-10 

 

 

 

Styrelsemöte 

 

Datum    2015-09-10 

Plats    Sportvägen 14 

Deltagare  Per Österholm 

               Kjell Erixon 

               Stig Wiberg 

               Kurt Gjerswold 

               Katarina Månsson 

               Martin Wiklund 



 

§ 1.    Mötets öppnande 

        Per hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2.    Dagordning 

         Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3    Val av sekreterare 

        Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4    Val av justeringsman 

        Till att justera protokollet utsågs Kurt Gjerswold 

 

§ 5    Föregående protokoll 

        Föregående protokoll godkändes 

 

§ 6    Visitkort för fastighetsägarföreningen 

        Martin, Pelle och Kjell fick i uppdrag att undersöka 

        om vi skall ha visitkort för föreningen som ska ta upp 

        hur man lämnar förslag till föreningen. Mötet hölls i 

        maj och Per redovisade att gruppen kommit fram till att 

        ett nytt visitkort skulle tryckas med logga som tidigare, 

        men förändrat inne-håll. 

        Även en flyer skall tas fram som ett komplement till 

        visitkortet. Denna flyer tar Per fram ett förslag utifrån 

        de diskussioner som förts i referensgruppen och som skall 

        skickas ut till styrelsen för påseende. 

        När innehållet är godkänt av styrelsen och dessa är tryckta 

        skall de delas ut. 

        Beslutades att styrelsen tar ett område var och delar ut 

        flyers samt visitkort till samtliga fastigheter inom Bondsjö 



        Per kontaktar Alltid Marknadsbyrå som ordnar med tryck av 

        flyers och visitkort. 

 

§ 7    Vindskyddet 

        Efter diskussion i styrelsen om engagemanget att hålla 

        vindskyddet och grillplatsen i ett bra skick konstaterades 

        det att intresset från frivilliga inom området att hjälpa 

        till med underhåll och vedförsörjning är lågt. 

        Oftast får styrelsemedlemmarna ta även detta jobb. 

        Efter diskussion beslutade en enhällig styrelse att erbjuda 

        kommunen att ta över både vindskydd och grillplats med tanke 

        på att den till större delen används av andra än boende på 

        Bondsjö. En trolig fördelning är 80 procent övriga och 20 

        procent från Bondsjö och därför borde det vara en 

        kommunangelägenhet. Per gör en skrivelse till kommunen med 

        erbjudande att ta över vindskydd och grillplats. 

        Per kontaktar fritidschef Håkan Lönnefors för at informera 

        och rådfråga vilka vi skall adressera en skrivelse i detta 

        ärende till. 

 

§ 8    Boulebanan 

        Vid upprättande av ny anläggning för pistmaskin och förråd 

        vid Bondsjö IP skall de gamla byggnaderna vid före detta badet 

        rivas.Fastighetsägarföreningen har idag ett låsbart förråd på 

        cirka 2 m2 för boulegrejer. Vad händer med detta ?   

        Får vi tillgång till ett nytt förråd? 

        Kan boulebanorna vara kvar på nuvarande plats? 

 

        Per gör en skrivelse till kommunen med dessa frågeställningar 

        och adderar ytterligare en fråga om vi kan nyttja den nu uppförda 

        servicebyggnaden för våra styrelsemöten och eventuellt även årsmöten. 



        Per kontaktar fritidschef  Håkan Lönnefors för at informera och 

        rådfråga vilka vi skall adressera en skrivelse även i detta ärende 

        till. 

 

 

 

§ 9    Övrigt 

        Inga övriga ärenden 

 

§ 12    Nästa möte 

        Inget beslut. 

 

§ 13    Avslutning 

        Per tackar och avslutar mötet. 

 

        Per Österholm 

        Ordförande 

 

        Vid protokollet 

        Kjell Erixon 

 

        Justerare 

        Kurt Gjerswold 

 

 

 

 

Styrelsemöte 2015-04-29 

 

 

 



Styrelsemöte 

 

Datum    2015-04-29 

 

Plats    Sportvägen 14 

 

Deltagare    Per Österholm 

    Kjell Erixon 

    Margaretha Erixon Ledin 

    Stig Wiberg 

    Kurt Gjerswold 

    Ingela Wahlgren 

    Hans-Åke Åström 

    Martin Wiklund 

 

§ 1.    Mötets öppnande 

    Per hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2.    Dagordning 

    Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3    Val av sekreterare 

    Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4    Val av justeringsman 

    Till att justera protokollet utsågs Martin Wiklund 

 

§ 5    Föregående protokoll 

    Föregående protokoll godkändes 

 

§ 6    Idélådan på hemsidan 



    Martin, Pelle och Kjell fick i uppdrag att undersöka om vi skulle ha visitkort för föreningen 

    som ska ta upp hur man lämnar förslag till föreningen. Detta möte har ej genomförts. 

    Pelle fick i uppdrag att sammankalla till ett möte och att vi träffas på Sportvägen 14. 

    Ingelas ide` om att gilla föreningen på facebook hade ingen i styrelsen anammat men alla 

    var överens om att genomföra detta snarast. 

 

§ 7    Vindskyddet 

    Ett lass med ved är levererat till vindskyttet och resursgruppen lovade att leverera mer ved. 

    Stig fixade fika till resursgruppen. Tack Stig. 

    Stig och Kjell skall träffas vid grillplatsen torsdagen den 30/4 för att bedöma vad som skall 

    åtgärdas med grillen. Problemet är att grillen satt sig så den lutar. 

 

§ 8    Årsmötet 

    Per har bjudit in Christer Melander från Länsförsäkringar till årsmötet för att informera om 

    hur man kan agera för att minska riskerna för inbrott. Christer Melander behöver cirka 45 

    minuter på sig för detta. 

    Ingela har bokat lokal (skolans matsal) samt fixat med Ulrika som ordnar med fikat till 

    årsmötet tillsammans med en skolklass. 

    Tid för årsmötet bestämdes till den 19 maj 2015, klockan 18:30. 

    Maggan fick i uppdrag att ordna med presentkort från Wedins blomsterhandel till årsmötet 

    med samma belopp som i fjol. (20 presentkort a` 100 kr) samt blommor till ordföranden för 

    mötet samt representanten från Länsförsäkringar. 

    Per kontaktar Alltid Marknadsbyrå som ställer upp med tryck av flyers till årsmötet. 

    Valberedningen har kandidater till alla uppdrag inom föreningen att presenteras och väljas 

    vid årsmötet. 

    Cirka en vecka innan årsmötet ska Stig och Kjell dela ut flyers angående årsmötet samt 

    inbetalningskort för medlemskap i föreningen. 

 

§ 9    Övrigt 

    Per har mailat Monika Friman för att höra vad samhällsförvaltningen kan bidra med för att 

    lösa problemen med sandning vid stigen som ansluter till motionsslingan uppe vid 



    skogsbrynet samt problemet med de två skrotbilarna uppe vid mobbförråden. Monika 

    Friman har ännu inte svarat på detta. 

    Vi har heller inte fått några svar från fritidsförvaltningen på de frågor vi skickat in angående 

    Bondsjöanläggningen 

 

§ 12    Nästa möte 

    Inget beslut. 

 

§ 13    Avslutning 

    Per tackar och avslutar mötet. 

 

Tack Ingela som bjöd på gott fikabröd (kanelkrans som hennes dotter bakat, jättegott)!! 

 

 

Per Österholm 

Ordförande 

 

Vid protokollet 

Kjell Erixon 

 

Justerare 

Martin Wiklund 

 

 

 

 

Styrelsemöte 2015-03-31 

 

 

BONDSJÖ FASTIGHETSÄGARFÖRENING 

 



Styrelsemöte 

 

Datum    2015-03-31 

 

Plats    Sportvägen 14 

 

Deltagare    

    Per Österholm 

    Kjell Erixon 

    Margaretha Erixon Ledin 

    Stig Wiberg 

    Kurt Gjerswold 

    Ingela Wahlgren 

    Hans-Åke Åström 

    Martin Wiklund 

 

§ 1.    Mötets öppnande 

    Per hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2.    Dagordning 

    Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3    Val av sekreterare 

    Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4    Val av justeringsman 

    Till att justera protokollet utsågs Ingela Wahlgren 

 

§ 5    Föregående protokoll 

    Föregående protokoll godkändes 

 



§ 6    Idélåda på hemsidan 

    Angående hemsidan beslutades att vi på styrelsemöten när vi 

    kommer till denna punkt kontrollerar om det har kommit in några 

    ärenden så att vi kan behandla dessa så snabbt som möjligt 

    samt att lämna ett svar på hemsidan. 

    Martin, Pelle och Kjell fick i uppdrag att undersöka om vi skulle 

    ha visitkort för föreningen som tar upp hur man lämnar förslag 

    till föreningen. 

    Ingela tyckte att de som har facebook kan gilla föreningen där. 

 

§ 7    Vindskyddet 

    Stig har kontaktat resursgruppen för att få besked när de tänker 

    fylla på ved vid vindskyttet. Stig fixar fika till resursgruppen när 

    de utför arbetet. 

    Stig kallar till möte vid grillplatsen för att besluta om hur själva 

    grillen skall kunna rätas upp. 

 

§ 8    Årsmötet 

 

    Per bjuder in fritidschef Håkan Lönnefors för att informera på 

    årsmötet om hur planerna för ”Vision Bondsjö” 

    blev och vad som mer kommer att hända med detta projekt. 

    Ingela bokar lokal (skolans matsal) och fixar med någon skolklass 

    som ordnar med fikat till årsmötet. 

    Kurt fick i uppdrag att kontrollera om Sven-Erik Blom kunde vara 

    ordförande vid årsmötet. 

    Per fick i uppdrag att kontakta Länsförsäkringar för att höra om de 

    kunde medverka på årsmötet och tillsammans med lämplig partner 

    informera om  deras syn på alla inbrott som skett i området och vad 

    man skall göra för att förebygga detta. 

    Tidpunkt för årsmötet bestämdes till den 19 eller 20 maj. 



 

§ 9    Övrigt 

    Vid förra mötet tog Stig Wiberg upp problem om sandning vid 

    stigen som ansluter till motionsslingan uppe vid 

    skogsbrynet. Nu har det har blivit väldigt sumpigt och blött där. 

    Stig informerade även om två skrotbilar uppe vid mobbförråden 

    och att det inte är någon som tar hand om dessa. 

    Per kontaktar Monika Friman och hör vad samhällsförvaltningen 

    kan bidra med för att lösa dessa problem 

 

 

§ 12    Nästa möte 

    Nästa möte onsdag den 29 april klockan 18:30. 

    Plats: Sportvägen 14 

    Ingela fixar fikat. 

 

§ 13    Avslutning 

    Per tackar och avslutar mötet. 

 

Tack Stig som bjöd på gott fikabröd (kanelbullar och havrekakor)!! 

 

 

 

Per Österholm Ordförande 

 

Vid protokollet 

Kjell Erixon 

 

Justerare 

Ingela Wahlgren 

 



 

 

 

Styrelsemöte 2015-02-23 

 

 

BONDSJÖ FASTIGHETSÄGARFÖRENING 

 

Styrelsemöte 

 

Datum    2015-02-23 

 

Plats    Sportvägen 14 

 

Deltagare    

    Per Österholm 

    Kjell Erixon 

    Margaretha Erixon Ledin 

    Stig Wiberg 

    Kurt Gjerswold 

 

§ 1.    Mötets öppnande 

    Per hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2.    Dagordning 

    Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3    Val av sekreterare 

    Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4    Val av justeringsman 



    Till att justera protokollet utsågs Kurt Gjerswold 

 

§ 5    Föregående protokoll 

    Föregående protokoll godkändes 

 

§ 6    Idélåda på hemsidan 

    Styrelsen fick i uppdrag att informera om idélådan på hemsidan 

    för att kunna få in idéer från medlemmar inom 

    föreningen för aktiviteter och kanske ett forum för yngre som inte 

    har tid att medverka via föreningens möten. 

 

§ 7    Vindskyddet 

    Stig informerade att han varit i kontakt med ordförande för Arbetslivs- 

    nämnden, Anders Byqvist, om att resursgruppen tar ett ansvar för att 

    fylla på ved vid vindskyttet. Ordföranden lovade att de skall ta hand 

    om detta. 

    Stig fick i uppdrag att fixa fika till resursgruppen när de utför uppdraget 

    eller alternativt efter, som tack för hjälpen 

 

§ 8    Övrigt 

    Stig Wiberg tog upp problem om sandning vid stigen som ansluter till 

    motionsslingan uppe vid skogsbrynet. Det har blivit väldigt sumpigt och 

    blött där. 

    Stig informerade även om två skrotbilar uppe vid mobbförråden och att 

    det inte är någon som tar hand om dessa. 

 

    Styrelsen såg ingen möjlighet att i egen regi hantera dessa frågor utan 

    ansåg att det är en angelägenhet för kommunen. 

    Per har kollat med nuvarande fritidschef Håkan Lönnefors hur planerna för 

    ”Vision Bondsjö” ser ut och om han eller någon 

    representant för samhällsförvaltningen kan komma och presentera läget 



    runt Bondsjöanläggningen 

 

§ 12    Nästa möte 

    Nästa möte tisdag den 31 mars klockan 18:30. 

 

§ 13    Avslutning 

    Per tackar och avslutar mötet. 

 

Tack Per som bjöd på gott fikabröd!! 

 

Per Österholm Ordförande 

 

Vid protokollet 

Kjell Erixon 

 

Justerare 

Kurt Gjerswold 

 

 

 

 

Styrelsemöte 2014-04-24 

 

 

 

BONDSJÖ FASTIGHETSÄGARFÖRENING 

 

Styrelsemöte 

 

Datum 2014-04-24 

 



Plats Sportvägen 14 

 

Deltagare Per Österholm 

 Kjell Erixon 

 Katarina Månsson 

 Margaretha Erixon Ledin 

 Ingela Wagnborg 

 Stig Wiberg 

 Hans-Åke Åström 

 Kurt Gjerswold 

 Anna-Lisa Brunnström 

 Staffan Barrefalk (Posten) 

 

§ 1. Mötets öppnande 

 Per hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2. Dagordning 

 Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3 Val av sekreterare 

 Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4 Val av justeringsman 

 Till att justera protokollet utsågs Ingela Wagnborg 

 

§ 5 Föregående protokoll 

 Föregående protokoll godkändes 

 

§ 6 Anslagstavlor 

 Anslagstavlor kräver byggtillstånd och Per har kollat upp med Tomas Karlström 

 (handläggare för bygglov) att vi måste lämna in en enkel skiss som är måttsatt 



 med utseende på anslagstavlan samt tilltänkta placeringar. 

 

§ 7 Hemsidan 

 Stig Wiberg har tagit över uppdraget att administrera hemsidan. Tommy Berglund 

 hjälper till att lära Stig hur man administrerar hemsidan. 

 Meddelande på hemsidan om årsmötet ligger ute. 

  

§ 8 Årsmöte 

 Ingela har bokat matsalen vid Bondsjö skolan till denna kväll. Att anordna fika har 

 Ingela bokat BIK:s fotbollslag 00. 

 Temat för föreläsning vid årsmötet är skadedjursbekämpning och brandskydd. 

 För detta är Örjan Sahlin från Inspectera bokad. 

 Lotter och priser arrangeras av kassören och priserna i form av presentkort köps 

 hos Wedins handelsträdgård. 

 Alltid Marknadsbyrå ställer upp med tryck av kallelsen till årsmötet. 

 Valberedningen har kandidater till alla uppdrag inom föreningen att presentera och 

 väljas vid årsmötet. 

 

§ 9 Övrigt 

 Staffan Barrefalk, Posten deltog vid styrelsemötet och informerade om ”Grön rutt”; 

 se särskilt PM från informationen. Styrelsen ställde sig positiv till idén med ”Grön rutt” 

 och kommer att informera nuläget på årsmötet. 

 

 Per har kollar med nuvarande fritidschef Håkan Lönnefors hur planerna för ”Vison 

 Bondsjö” ser ut och han berättade att en förstudie och projektering startat och att 

 trolig byggstart kan vara 2015, men inga beslut finns. Björn Albertsson vid 

 Härnösandshus har bekräftat för Per att de fått i uppdrag att utreda frågan. 

 

§ 10 Nyinflyttade 

 Per kollar med Magnus Viklund på Lantmäteriet om vilka möjligheter som finns att 

 få fram namn på nyinflyttade till området. Kommunen kunde inte på ett enkelt sätt 



 få fram informationen. 

 

§ 11 Stadgeändring 

 Styrelsen beslutade att föreslå stadgeändring med avseende på tid för årsmötet. 

 Årsmöten har hållits i maj under ett flertal år vilket ej ligger i linje med stadgarna. 

 

§ 12 Nästa möte 

 Ej fastställt 

 

§ 13 Avslutning 

 Per tackar och avslutar mötet. 

 

 Tack Per som ordnat med smörgåstårta!! 

 

 Per Österholm Ordförande 

 

 Vid protokollet 

 Kjell Erixon 

 

 Justerare 

 Ingela Wagnborg 

 

 

 

Styrelsemöte den 31/3 

 

 

 

Styrelsemöte 

 

Datum    2014-03-31 



 

Plats    Sportvägen 14 

 

    Deltagare     

    Per Österholm 

    Kjell Erixon 

    Katarina Månsson 

    Margaretha Erixon Ledin 

    Ingela Wagnborg 

    Stig Wiberg 

    Hans-Åke Åström 

 

§ 1.    Mötets öppnande 

    Per hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2.    Dagordning 

    Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3    Val av sekreterare 

    Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4    Val av justeringsman 

    Till att justera protokollet utsågs Ingela Wagnborg 

 

§ 5    Föregående protokoll 

    Föregående protokoll godkändes 

 

§ 6    Anslagstavlor 

    Anslagstavlor kräver byggtillstånd och exakt vilka krav som gäller kollar Per upp 

    med kommunens Bygg- och miljöchef Birgitta Westerlind. 

 



§ 7    Vindskyddet 

    Stig har kontaktat Alf Olsson om att vara behjälplig med att fälla björkar för ved 

    vid vindskyddet. Alf lovade att ställa upp. Stig och Alf utför detta under de 

    närmaste veckorna. En arbetsdag vid vindskyddet skall anordnas efter årsmötet. 

    Det finns behov av städning, mera ved samt tömning av aska ur grillringen. 

    Det kommer även att finnas behov av sågning, klyvning och stapling av veden. 

    Stig samordnar denna aktivitet. 

 

§ 8    Hemsidan 

    Per kollar med Tommy Berglund om han är intresserad att administrera 

    hemsidan, annars lovade Stig att ta över uppdraget om Tommy hjälper till att 

    lära honom hur man administrerar sidan. 

    Följande text finns på första sidan ”Hemsidan läggs ner inom kort” är nu 

    borttagen. 

    Per kollar även om vi kan lägga ut ett meddelande på hemsidan om årsmötet. 

  

§ 9    Årsmöte 

    Beslutades att hålla årsmötet tisdagen den 14 maj klockan 18:30. 

    Ingela har bokat matsalen vid Bondsjö skolan till denna kväll. Hon undersöker 

    också vilken skolklass eller vilket fotbollslag som vill ta på sig att anordna fika. 

    Temat för föreläsning vid årsmötet är skadedjursbekämpning alternativt 

    brandskydd eller bådadera. 

    Lotter och priser arrangeras av kassören och priserna i form av presentkort 

    köps hos Wedins handelsträdgård. 

 

§ 10    Övrigt 

    Beträffande vad som hänt med”Grön rutt” ska Per kolla med Postens Staffan 

    Barrefalk som driver frågan för Postens räkning. 

    Trafikverket är den instans som handlägger frågan. 

 

    Vart tog de 600 000 kr för renovering av Bondsjö IP vägen ?? 



    Per kollar med nuvarande fritidschef Håkan Lönnefors samt hur planerna för 

    ”Vison Bondsjö” ser ut. 

    Per kollar även med Härnösandshus om de fått något uppdrag att renovera 

    anläggningen 

 

§ 11    Nyinflyttade 

    Per kollar via Linda Steinberg vilka möjligheter som finns att få fram namn på 

    nyinflyttade till området. 

 

§ 12    Nästa möte 

    Nästa möte 2014-04-24 klockan 19:00 

    Plats: Maggan och Kjell 

    Fika: Per fixar fika 

 

§ 13    Avslutning 

    Per tackar och avslutar mötet. 

 

    Tack Katarina för gott fika!! 

 

    Per Österholm Ordförande 

 

    Vid protokollet Kjell Erixon 

 

    Justerare Ingela Wagnborg 

 

 

 

 

styrelsemöte den 24/2 

 

 



 

Styrelsemöte 

 

Datum 2014-02-24 

 

Plats Sportvägen 14 

 

 Deltagare  

 Per Österholm 

 Kjell Erixon 

 Katarina Månsson 

 Margaretha Erixon Ledin 

 Stig Wiberg 

 Kurt Gjerswold 

 Hans-Åke Åström 

 

§ 1. Mötets öppnande 

 Per hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2. Dagordning 

 Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3 Val av sekreterare 

 Kjell Erixon valdes till sekreterare 

 

§ 4 Val av justeringsman 

 Till att justera protokollet utsågs Kurt Gjerswold 

 

§ 5 Föregående protokoll 

 Föregående protokoll godkändes 

 



§ 6 Anslagstavlor 

 För att sätta upp anslagstavlor kontakar Per, kommunens 

 Bygg- och miljöchef Birgitta 

 Westerlind för att kontrollera om vi behöver tillstånd. 

 vi tog beslut att fråga om skyltar i storlek 2 meter 

 höga och 1,5 meter breda. 

 Om vi får tillstånd så skall vi kontakta de byggvaruföretag 

 som finns inom området för att få bidrag eller material. 

 För uppsättning skulle Per när han tog kontakt med Bygg- 

 och miljö inom 

 Samhällsförvaltningen om resursgruppen kunde vara behjälplig 

 med uppsättningen. 

 

§ 7 Vindskyddet 

 En arbetsdag vid vindskyddet skall anordnas. 

 Det finns behov av städning, mera ved samt tömning av aska ur 

 grillringen. 

 För att fixa mera ved kan den gallring som startades förra året 

 ner mot sjön fortsätta. 

 Det kommer även att finnas behov av sågning, klyvning och 

 stapling av veden. 

 Stig samordnar denna aktivitet. 

 

§ 8 Hemsidan 

 Stig kollar med Tommy Berglund om hemsida är betald. 

 Följande text finns på första sidan ”Hemsidan läggs ner inom kort”. 

 Enligt tidigare beslut har Tommy lovat att administrera vår hemsida. 

 

§ 11 Årsmöte 

 Beslutades att hålla årsmötet tisdagen den 14 maj klockan 18:30. 

 Planering av årsmötet sker vid nästa styrelsemöte. 



 

§ 11 Övrigt 

 Per kollar med Tommy Berglund om han kan fortsätta och administrera 

 vår hemsida. 

 Per kollar även om vi kan lägga ut ett meddelande på hemsidan om 

 årsmötet. 

 

§ 12 Nästa möte 

 Nästa möte 2014-03-31 klockan 19:00 

 Plats: Maggan och Kjell 

 

§ 13 Avslutning 

 Per tackar och avslutar mötet. 

 Tack Stig för gott fika!! 

 Jättegoda bullar och sockerkaka som Stig bakat. 

 

 

 Per Österholm Ordförande 

 

 Vid protokollet 

 Kjell Erixon 

 

 Justerare 

 Kurt Gjerswold 

 

 

 

2013 

 

 

 Höstens styrelsemöten 



 

 

 

2013-03-24 

 

 

Plats               BIK:s klubbstuga 

 

Deltagare      Per Österholm 

 

                      Katarina Månsson 

 

Margaretha Erixon Ledin 

 

Ingela Wagnborg 

 

Stig Wiberg 

 

Kurt Gjerswold 

 

Hans-Åke Åström 

 

§ 1.                 Mötets öppnande 

 

Per hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2.                Dagordning 

 

                      Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3                 Val av sekreterare 



 

valdes till sekreterare 

 

§ 4                 Val av justeringsman 

 

Till att justera protokollet utsågs Ingela Wagnborg 

 

§ 5                 Föregående protokoll 

 

Föregående mötesprotokoll godkändes 

 

§ 6                 Boulebanan 

 

Hylla till förrådet fixar Stig och Per. 

 

Extra bord till bänken ordnar Per. 

 

Start för boulespel meddelas vid årsmötet. 

 

Söndagar klockan 15:00 föreslås som speldag och tid. 

 

Dag och tid informeras om vid årsmötet. 

 

Innan start av säsongen skall banorna justeras. En arbetsgrupp för detta jobb kallas samman av Per 
och Stig. 

 

§ 6                 Tackbrev 

 

Ett tack till kommunen som bidrog med fiberduk till banan. 

 

Ett tack även för den gråa färgen till vindskyddet 



 

Samt ett tack för snöröjningen av parkeringsplatsen borta vis Bondsjöbacken. 

 

Parkering av bilar har fungerat bra denna vinter. De flesta bilar har nyttjat parkeringsplatsen och bara 
ett fåtal har parkerat på vägen. 

 

§ 7                 Vindskyddet  

 

En arbetsdag vid vindskyddet skall anordnas. 

Det finns behov av städning, mera ved samt tömning av aska ur grillringen. 

För att fixa mera ved kan den gallring som startades förra året ner mot sjön fortsätta. Det kommer 
även att finnas behov av sågning ,klyvning och stapling av veden.  

     

 

§ 8                 Årsmötet 

Beslutades att hålla årsmötet tisdagen den 7 maj klockan 18:30. 

Ingela bokar skolan till årsmötet och kontrollerar om årsklass 4 kan fixa fika. 

Valberedningen är klar med presidiet till årsmötet samt föreslag till ledamöter för styrelsen nästa år.  

Blommor och lottring ska införskaffas av kassören från Wedins blomsterhandel. 

Per får i uppdrag att kontakta Fred Nilsson och Anders Gäfvert (ledamöter i kommunstyrelsen) för ett 
föredrag under årsmötet. Temat för föredraget skall vara info om Härnösand och med tonvikt på 
Bondsjö. Tid för informationen cirka 40 minuter. Om detta inte fungerar så diskuterade styrelsen att 
en information om villalarm eller skadedjur skulle kunna vara ett alternativ för tema på årsmötet. 

 

§ 9                 Övrigt 

 

Per kollar med Tommy Berglund om han kan fortsätta och administrera vår hemsida. 

 

Per kollar även om vi kan lägga ut ett meddelande på hemsidan om årsmötet. 

 

§ 10               Nästa möte 

 

Nästa möte 2013-04-21 



 

                      Plats: BIK:s klubbstuga 

 

§ 11               Avslutning 

 

Per tackar och avslutar mötet. 

 

Tack Stig för gott fika!! 

 

Jättegod kaka som Stig bakat samt kaffe och te. . 

 

Per Österholm Ordförande 

 

Vid protokollet 

 

Kjell Erixon 

 

  Justerare 

 

  Ingela Wagnborg 

 

 

 

12-09-02 

 

 

Datum           2012-09-02 

 

Plats               Boulebanan 

 

Deltagare      Per Österholm 



 

                      Katarina Månsson 

 

Margaretha Erixon Ledin 

 

Ingela Wagnborg 

 

Stig Wiberg 

 

§ 1.                 Mötets öppnande 

 

Per hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§ 2.                Dagordning 

 

                      Dagordningen genomgås och godkänns 

 

§ 3                 Val av sekreterare 

 

valdes till sekreterare 

 

§ 4                 Val av justeringsman 

 

Till att justera protokollet utsågs Ingela Wagnborg 

 

§ 5                 Föregående protokoll 

 

Föregående mötesprotokoll godkändes 

 

§ 6                 Vindskyddet Vindskyddet har målats av resursgruppen och kommunen tog kostnaden för 
färgen, som de lovade vid årsmötet. 



Det har målats med grå färg som var de villkor kommunen ställde om de skulle stå för färgen. 

Resursgruppens insats med målningen var även den gratis för föreningen. 

Beslutades att Per tar kontakt med Stig Nilsson som ansvarar för resursgruppen och ordnar med 
någon form av tårta som tack för vår uppskattning av jobbet. 

 

Gallring har utförts ner mot sjön, även klyvning och stapling av ved har skett under våren. 

Tack till alla som jobbat med veden inför kommande vintersäsong. 

Ett stort tack till de som deltog vid arbetspassen. 

Katarina Månsson, Hans Åke Åström, Lars Abbing, Edit Abbing, Alf Olsson, Sören Holmberg, Stig 
Wiberg, Claes Ahlin och Anna-Lisa Brunnström 

Alf tog initiativet och stod för avverkningen. Alf röjde sly i snårskogen vid vindskyddet så det vart 
snyggt där vi gått fram. Claes Ahlin ställde också upp med motorsåg. 

Han och Sören sågade veden. Vi andra släpade fram träden, bar undan ris, högg och travade. Med 
alla medverkande gick arbetet med en väldig fart. 

Fint väder och trevlig fikarast förhöjde arbetsglädjen.     

 

      § 7Anslagstavlor 

      Per har tittat på de anslagstavlor som vi skulle få från kommunen. Dessa är stora och klumpiga så 
vi beslutade att inte nyttja dessa. Om intresset kvarstår för anslagstavlorna tas på nästa årsmöte så 
får vi titta på en enklare variant. 

 

§ 8                 Boulebanan 

 

Arbetet med att bygga bana 2 är klart, 

 

Ett tack till kommunen som bidrog med fiberduk till banan. 

 

Tack till Norrlands Trä som sponsrat oss med virke till bänkar och bord. 

 

Tack till Cramo som lånat oss en vibrator för att hårdgöra boulebanan. 

 

Beslutas attStig ska köpa färg för att göra en ”griffeltavla” samt kritor som skall användas vid 
boulespel. 

 



Beslut att kopiera nycklar till förråd invid boulebanan som vi får använda. (Stig) 

 

Beslutas att Per ska köpa marschaller till boule-avslutningen. 

 

Beslutas att Kjell och Maggan ska köpa korv, hamburgare med mera till bouleavslutningen. 

 

Bouleavslutning anordnas lördag den 15 september. 

 

§ 9                 Nästa möte 

 

Togs inget beslut. 

 

Ordförande kallar vid behov 

 

                      Plats: BIK:s klubbstuga 

 

§ 10               Avslutning 

 

Per tackar och avslutar mötet. 

 

Tack Stig för gott fika!! 

 

Jättegod äppelkaka med kaffe . 

 

Per Österholm Ordförande 

 

Vid protokollet 

 

Kjell Erixon 

 

Justerare 



 

Ingela Wagnborg 


